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Abstract (en)
[origin: US4575728A] A vertical dipole array (2, 3 to 2(n), 3(n)) is formed on a substrate (1) using stripline techniques. The dipoles are supplied with
RF energy from a feed system consisting of stripline conductors (4, 4', 5, 6, 7, 7', 9, 12). By a parasitic compensating radiator (11) provided opposite
these conductors on the same side of the substrate, the influence of the conductors on the radiation pattern of the dipoles is largely compensated
for. The conductors of the feed system are arranged so that a combination of a parallel feed and an equal line length series feed (or, if the radiation
pattern is to be raised, a series feed with suitably chosen line lengths) is obtained.

Abstract (de)
Auf einem Substrat (1) sind in vertikaler Richtung übereinander mehrere Dipole (2, 3 bis 2<(n)>, 3<(n)>) als Streifenleiter aufgebracht. Diese Dipole
werden von einer Speiseeinrichtung, die in Streifenleitungstechnik ausgeführte Leiterbahnen (4,4', 5,6, 7,7', 9, 12) aufweist, mit HF-Energie versorgt.
Auf der diesen Leiterbahnen gegenüberliegenden Seite des Substrats ist ein parasitärer Ausgleichsstrahler (11) vorgesehen, der den Einfluß der
Leiterbahnen auf das Strahlungsdiagramm der Dipole weitgehend kompensiert. Die Leiterbahnen der Speiseeinrichtung sind so angeordnet, daß
sich eine Kombination einer Parallelspeisung mit einer Serienspeisung mit gleichen (oder bei Anhebung des Strahlendiagramms entsprechend
gewählten) Leitungslängen ergibt.
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